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jeg kan ikke se at lindås kommune er representert på fordeling av midler.
 
Mitt engasjement for myke trafikkanter har vært ekstremt siste 7 år, og jeg leter over alt for å finne midler
og andre ting som kan hjelpe på mitt nærområde spesiellt men også at det kommer samfunnet generellt i
Lindås kommune til gode.  jeg ser andre har klart det og fått betydelige midler, da må jo lindås også klare
det:)
 
Spm: har fylke en forklaring på hvorfor Lindås kommune IKKE er representert på denne sykkelsatsningen?
 
-de er trafikksikker kommune og dette er jo akkurat midt i blinken for satsningen til dem.
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